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Protokoll fört vid årsmöte 2001.03.28. 
 

Plats: Sunna Båtklubbs klubbhus, klockan 19:00. 
 
Närvarande:  Lars-Olof Johnson, ordförande MBKC   

Bo Jönsson, ledamot Sunna BK 
Lars Ronnje, ledamot KMS 
Lars Persson, kassör NBK 
Anders Malmörn, suppleant KNS 
Jan-Anders Månsson, sekreterare Tr.BK 
Lars-Håkan Winkler, revisor Tr. BK 
B A Lindström 
Bernt Johansson 
Bengt-Göran Ilvell, KKK  

Stig Håkansson, Sunna BK 
Peter Odenbrink, TBK 
Arne Danielsson, KMS 
Jörgen Sökjer-Petersson, KSS 
Åke Bohlin, KSS 
Kerstin Fallk, KSS 
Arne Aronzon, SXK 
Göran Janrell, ABK 
Per-Olof Andersson, LBS 
Affe Nilsson, LBS 

 
§1. Mötets öppnande. 
 Ordföranden hälsade deltagarna välkomna och förklarade sammanträdet för öppnat. 
 
§2. Val av ordförande för mötet. 
 Sittande, Lars-Olof Johnson valdes att leda mötet. 
 
§3. Val av mötessekreterare. 
 Sittande, Jan-Anders Månsson valdes. 
 
§4. Val av två justeringsmän. 
 Till justeringsmän valdes Stig Håkansson och Per-Olof Andersson. 
 
§5. Årsmötets utlysning. 
 Mötet godkände mötets utlysande. 
 
§6. Fastställande av dagordning. 
 Dagordning för sammanträdet som bifogats kallelse godkändes med strykning av §8 ”Föregående 

årsmötes protokoll” som ej finns med som punkt i stadgarna. 
  
§7. Upprop samt fastställande av röstlängd. 

Sekreteraren föredrog röstlängden vilken godkändes och fastställdes av mötet. 
 
§8. Verksamhetsberättelse. 
 Ordföranden läste upp verksamhetsberättelsen, vilken godkändes av mötet. 
 
§9. Revisionsberättelse. 
 Revisor Lars-Håkan Winkler läste upp revisionsberättelsen för mötet, inget anmärkningsvärt 

framkom varför revisorerna förordade ansvarsfrihet för styrelsen under det gångna året. 
Revisionsberättelsen godkändes av mötet. 

 
§10. Ansvarsfrihet för styrelsen under det gångna året. 
 Mötet beviljade styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna året. 
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§11. Inkomna ärenden och motioner. 

− Ordföranden föredrog skrivelse från Lars-Erik Blomqvist Lyckeby BS, där tre ärenden togs 
upp enligt följande: 

 
 1.  Alla kommunens klubbordförande var kallade till ett möte i Tallebryggans klubbhus där  

 frågan om Hästövarvets vara eller icke vara diskuterades. Endast fyra båtklubbar var  
 representerade. Beslut fattades att föreslå Båtsams styrelse att agera i frågan för att försöka 
 få Karlskrona kommun att agera så att kommunen ej skall stå utan båtvarv under aktiv  
 säsong vilket skulle kunna få negativa effekter långsiktigt på Karlskrona som båtkommun. 
 Ordföranden fick i uppdrag att sammanställa en skrivelse till kommunen. 

 
 2.  På grund av ändrad rutt för Wittus i östra skärgården medför detta vissa olägenheter vid  
  tilläggning vid exempelvis bryggor på Kållafjärden. Ordförande åtog sig att även framföra  
  detta för ökad informationsspridning om ruttändringen. 
 
 3.  Angående kommunens kontakt om en eventuell etablering av Kamms varvsverksamhet på  
  Sunna och att Båtrådet borde klargöra för kommunen om dess informationsskyldighet till  
  alla inblandade klubbar på Sunna. Stig Håkansson klargjorde att detta var ett missförstånd  
  och att ärendet ej bör drivas vidare, allt handlade om muddring av ränna in till Sunna. 
 

− Sekreteraren redogjorde för att önskemål framkommit, på mötet hos Tallebryggans BK, om ett 
forum där alla intresserade klubbordförande skulle träffas för att öka samsynen och 
informationsspridningen mellan dessa. Ordföranden åtog sig att ta fram en plan och att agera 
för detta. 

− Ovanstående frågor diskuterades vidare under §17. 
 
§12. Förslag till budget för 2001. 

− Kassören redogjorde för att året haft ett negativt resultat om 2.484:34 beroende på att ingen  
 utdebitering har genomförts. Utgående balans om 77.067:11 innebär ju att föreningen ej behöver 

göra detta enligt ordföranden, vilket enhälligt bifölls av mötet. 
− Vidare föredrogs ett förslag till budget där utgifterna kommer att öka till 6.500:- beroende på 

den kommande mässa som skall planeras för 2002, ett antal planeringsmöten i detta ärende 
medför ökade utgifter. Mötet godkände lagt förslag. 

 
§13. Val av två ordinarie styrelseledamöter. 
 Valberedningen företräddes av Göran Janrell, som föreslog omval av ledamöterna Lars Ronnje 

och Bo Jönsson. Mötet beslutade enligt lagt förslag. 
 
§14. Val av styrelsesuppleant. 
 Valberedningen föreslog omval av Anders Malmörn, vilket beslutades av mötet. 
 
§15. Val av en revisor. 
 Valberedningen föreslog omval av Hans Tornérhjelm. Mötet beslutade enligt lagt förslag. 
 
§16. Val av tre ledamöter till valberedningen. 

Ordföranden konstaterade att ingen, av de nuvarande ledamöterna, avsagt sig fortsatt engagemang 
varför han föreslog mötet omval av dessa, vilket mötet beslutade. 
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§17. Övrigt. 
− Ordföranden informerade om den mässa som är tänkt att hållas i mitten av maj 2002, det är 

tänkt att detta skall vara en båt- & prylmässa med lokal förankring. Eventuellt kan en 
samordning ske med kryssarklubben. Styrelsen fick i uppdrag att arbeta vidare med frågan och 
klubbarna fick i uppdrag att engagera klubbmedlemmar för att hjälpa till.  

− Anders Malmörn framför en önskan om att mötesprotokoll skall distribueras via E-post enligt 
sändlista som finns vilket accepterades av mötet. 

− Det önskemål om ordförandemöten som framförts på Tallebryggans BK:s möte beslutades 
hållas varannan månad enligt cirkulationslista. 

  
§18. Sammanträdets avslutning. 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade sammanträdet med att inbjuda till förtäring  
av smörgåstårta och härför lämplig dryck i samband med att en visning av diabilder och en  
föredragning av seglats i Medehavet genomfördes. 
 
 

Karlskrona 2001-04-02 
 
 
 
 
 
 
Ordf. Lars-Olof Johnson   Sekr. Jan-Anders Månsson 
 
 
 
 
 
 
Justeringsman Stig Håkansson   Justeringsman Per-Olof Andersson. 
 
 


